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 12/10/21ועדת רווחה התקיימה ביום שלישי  

 :נוכחים 

 יו"ר הועדה   –אילן כהן 

 ועדה ת  חבר  -טובה נצר  

 ועדה ת חבר –קרן נאמן 

 ועדה  תחבר  –גלית צימרמן 

 ועדה  תחבר  –סמדר בוארון 

 יו"ר וועדת שכונות  –דרורה כהן 

 מזכיר הועדה  –גיא עפארי 

  הגיעו :לא 

 דניאל סירצקי 

 הלבסינגר חיים  

 חיים שמשי 

 מירטה הרטשטיין 

 ננסי פרידמן 

 פרנק טואטו 

 הנושאים שעלו בועדה 

, ביקש סקירה על נושא החירום  הכרות עם הנוכחיםערך  ברך את הנוכחים שהגיעו ו  –   אילן כהן •

ביקש להזכיר כי תישקל המשך החברות של חברי    .ועל אירוע בית שפונה ברחוב הגליל/מכבי

 מפגשים רצופים.   3וועדה שלא הגיעו ל  

נתן סקירה כללית על נושא החירום הכללי באגף ועל אירועי פינוי הבית ברחוב    –  גיא  עפארי •

 הגליל/מכבי 

,  מד"אהתייחס לקריסת הבניין רחוב הגליל/מכבי , הוכרז מצב חרום, הגיעו כוחות שיטור,  ב •

, מדובר באנשים מבוגרים, משפחות , הפינוי  בניינים , הפינוי היה מהרגע להרגע  6ון, פונו  בטח

 .משפחות, הופעל מערך החרום של האגף 60-היה מבלי לחזור אחורה, מדובר ב

נפתח מרכז חרום על מנת לתת מענה רגשי , כיבוד ושתיה,  בגלריה של  בית יד לבנים עובדים  

ופסיכולוגים, היו נפגעי חרדה גם לתושבים שלא מהבניין , הצוות אסף אינפורמציה  סוציאליים  

במלון   ברעננה,  פרימה  למלון  פונו  תושבים  ועדי הבתים.   עם  וכן הכרות  הבניינים  דיירי  של 

 חיכתה עו"ס ופסיכולוגית, כל משפחה קיבלה סכום לרכישת טואלטיקה. 
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וים אותם, ייעוץ משפטי דרך שי"ל , כל משפחה  היה קשר רציף עם הקבלן והמשפחות שמאז מלו

 ונאסף על ידם תרומות למשפחות עם ילדים לסייע קיבלה מענה, ועד ההורים נרתם 

 יחידת החרום של העירייה תפקדה מצוין.  –האירוע עדיין לא הסתיים וסוכם 

  נפתח בשיתוף העירייה מרכז חלוקה   -פתיחת מרכז חלוקה למוצרים יבשים, "נתינה מהלב" •

לקבלת    וכן מטופלי רווחהלקבלת סיוע  העיר    ייכולים להגיע כל תושב  ברחוב אוסטרובסקי בו  

 . סיוע מורחב

עו"ס להפגת בדידות  • העירייה אשרה לצאת למכרז    -  קבלת  בעקבות משבר הקורונה שהיה, 

קשישים,    , בעיר  הבדידות  נושא  את  שתרכז  יחידה  הוקמה  בדידות,   להפגת  עו"ס  לקבלת 

כנה פרוגרמה לצורך זה, האגף יבצע מיפוי בעיר, תהיה הכשרה , המטרה לתת מענה  מוגבלים, הו

מבחינה חברתית לאנשים עם בדידות חברתית. הכוונה לבנות תוכנית עבודה מול ועדי בתים  

 בעיר, להכשיר אותם איך להגיע אליהם. 

 לקופות החולים ולשאול מי מגיע כל יום . העלתה את הרעיון לבחון פניה –סמדר בוארון  •

נצר   • בעיר  –טובה  פרטיים  בתים  למפות  גם  יש להפעיל את  חושבת שניתן  חושבת שאולי   ,

 . החברים מהקבוצה

אולי לעשות כנס חושבת שיתכן ואתה מוקף באנשים    – בדידות חברתית לצעירים    –טובה נאמן   •

 ל אירועים שהרווחה עושה מדברת גם על חוסר בתקשורת ע  .אבל בפנים אתה בודד

 .בו היו מפגשים והיה חוסן –בזמן הקורונה הוקמה "חברותא"  –דרורה כהן  •

שבו גם העירייה    שיפוץ בתיםפרויקט  עיריית רעננה חתמה עם חברת עמידר על    –עפארי  גיא   •

, אבל בגלל חוסר במנכ"ל קבוע בחברת  , מדובר בדירות מאוד מאוד מוזנחותמשקיעה משאבים  

 . עמידר הנושא לא מתרומם, גם עכשיו 

באופו ישיר  התקבל חצי תקן עוס אלימות במשפחה, כרגע אין המתנות, הפניות הן    –אלימות   •

או אחרי הגשת תלונה במשטרה, המרכז נותן מענה של ליווי יעוץ ושיחות עם המטופלים    למרכז

 .וגם לנפגעים גם של פוגעים  המגיעים למרכז

ומבקש לומר שיש מענה גם שלו, גם של דרורה וגם של   מודה לגיא וצוות עובדי האגף .  -אילן כהן  

 גיא  לכל בקשה המגיעה לבקשת עזרה. 

 

 כחלק מהירות והעמקת הקשר של הוועדה עם החלקים השונים באגף אילן ביקש 

   50רחוב אחד העם ב מרכז אלמ"ב /הבאה תתקיים בתחנה לטיפול בזוג במשפחה שהפגישה 

 תאריך ושעה יפורסמו בהמשך

 

 מנהלת מדור - רשמה מזל שגיא

 

 


